

在路上

总少不了
一杯咖啡的时间

文/TripAdvisor 猫途鹰 图/全景

著名诗人彼得·艾腾贝格 (Peter Altenberg) 曾说...
「我不在家，就在咖啡馆，
我不在咖啡馆，就在往咖啡馆的路上」。

午后的阳光洒进窗户，打在身上暖暖的，
听着音乐或看着书，慵懒而安逸的街道，
美好的事物总少不了一杯咖啡的陪伴。
今天 TripAdvisor 猫途鹰将推荐亚洲特色咖啡厅，
让你在旅行中歇歇脚喘口气，然后继续上路。



Time for a Cup of Coffee on the Road

Peter Altenberg, a famous poet, once said:
If I was not at home, that is, in the coffee shop;
if I'm not in a cafe, is in the way to the cafe.
Beautiful things cannot do without the company
of a cup of coffee.
Today, TripAdvisor will recommend you several
Asian style coffee shops.



暖心泰式小清新

泰国 / 清迈

Ristr8to Coffee

乍一看店面，一定会被充沛的阳光跟绿植深深吸引，再配上简单大方的木头桌椅和装饰，这家店特别适合一个人来，在这里喝杯咖啡，放空自己，忘却一切烦心事。

店里的每一杯咖啡都用心制作，牛奶和咖啡融合得恰到好处，口感很好，让人印象深刻！懂咖啡的朋友不容错过！点一杯澳新白咖 flat white，感受着浓郁香气和醇厚的口感，这简直是在清迈最好的放松方式。

📍地址：15/3 Nimmanhemin Road | Suthep, Muang, Chiang Mai 50200, Thailand

Cafe Arte

悠闲下午来一杯咖啡，看书上网绝对是一种享受。卡布奇诺或冰咖啡都是许多人会点的咖啡。端上来的热咖啡是用陶瓷杯装着，连杯托也是陶瓷，特别有味道。

店面比较小但是设计得很漂亮，让你感觉置身于某个朋友家的厨房，温馨又舒适。咖啡的味道、品相，还有非常 nice 的店主，都会是让你再次光顾它。

📍地址：Moon Muang Road., Soi 7 | T. Sri-Phum, A. Muang, Chiang Mai 50200, Thailand

Tiddin 2013

这家店最值得推荐的是外面的风景，如果你恰巧坐在岸边一侧，眼前就能看到 PingPing 河的河景。而家庭式的田园装

潢也让你分外惬意，或坐或躺随你开心。

Tiddin2013 提供了许多种类的咖啡供你选择，除了常见的焦糖玛琪朵和拿铁，不妨来个店家特调的冰咖啡 Ice Tiddin，你一定会喜欢。

📍地址：181/2 Charoenrat Rd | T. Watkate, Chiang Mai 50000, Thailand

体验当地热情活力

印尼 / 雅加达

Giyanti Coffee Roastery

印尼的咖啡非常有名，许多咖啡爱好者都会来这里寻找美味，而 Giyanti Coffee 更是他们的首选。店里摆着印尼独特的木制品跟染布装饰，丰富的配色让人心情放松。

店员们有非常专业的咖啡知识，客人可以试喝用不同咖啡豆磨出来的咖啡，店内还有不错的甜点。所有的咖啡豆都是每周新鲜出炉的，也可以提前打电话预订。

📍地址：Menteng Jln. Surabaya 20, Jakarta 10310, Indonesia

印尼 / 棉兰

Macehat Coffee

位于印度尼西亚棉兰的这家咖啡，算是当地的人气店家，当地人总爱相约来这儿唠嗑。建议挑个午后来这里品尝一杯香醇咖啡，体验本地人的生活，肯定十分有趣。

店面很小，室内座位不多，最受欢迎的就是牛油果漂浮咖啡，记得点上酸甜的春卷搭配着吃，更有印尼风味。

📍地址：Jln. Karo no. 20, Medan 20112, Indonesia





来跟萌宠们一起玩

日本 / 东京

Sakuragaoka Cafe

咖啡厅老板在露台上养了两只山羊，一黑一白，非常萌。建议选择阳台外或是店内靠窗的座位，这样就可以看到可爱的山羊啦！

室内的装潢则是走复古路线，轻松的氛围，让人觉得很放松很舒服。咖啡跟餐点制作也非常精细用心。

地址：东京都涩谷区23-3 Sakuragaokacho

Cat Café Calico 猫カフェ きゃりこ

这家咖啡馆中有 50 多只猫咪，属于规模比较大的咖啡馆，在这里不仅可以抚摸、拥抱猫咪，店里还提供漫画书。点上一杯咖啡，抱着猫咪靠在沙发上看漫画书，幸福感爆棚！

店主人对猫咪很用心，所有的猫咪都饲养得很好，吸引了许多猫奴们慕名而来，假期的预订总是爆满，建议还是平常来。

地址：东京都新宿区 1-16-2 KabukichoFuji Bldg.6F

Ra.a.g.f Rabbit and Grow Fat

在这家咖啡馆可以看到眼睛圆圆、身体胖胖的兔子！在这里不仅可以抚摸、拥抱小兔子们，而且还可以买点食物喂它们。

这家店很小，里面一共就两桌，只能容纳 6 至 8 人，但是来过的人都十分开心能与兔子们近距离接触，无论是大人还是小孩都能玩 high！

地址：东京都涩谷区神 前6-14-15

追星韩剧浪漫桥段

韩国 / 首尔

dal.komm COFFEE

因为《太阳的后裔》这部韩剧，dal.komm 咖啡厅成为剧迷们拜访首尔的重要景点之一。如果你是和另一半一块儿去，不如点杯咖啡或蜂蜜柚子汁，坐在落地窗边，重现浪漫桥段吧！

dal.komm 咖啡厅在首尔有多家分店，风格偏潮流时尚，就算不是韩剧粉丝，到这里感受流行文化也是不错的选择。

地址：首尔市中区太平路2街69-2（市厅店）

SUM CAFE

如果你是少女时代，EXO，东方神起或者 Red Velvet 的粉丝，那么你一定不会对 SM TOWN 里的 SM CAFE 非常熟悉吧。

店里摆放着全是偶像们的照片，你可以在咖啡厅里点到以艺人的名字命名的甜点，例如：东方神起冰激淋，Super Junior 冰激淋等。咖啡店吸引着无数迷哥迷妹们来与心爱的偶像自拍。

地址：首尔市江南区三成洞159 Coex Artium

Hakrim 学林咖啡厅

首尔大学路附近有一家拥有 50 年历史的老字号咖啡厅——学林咖啡厅，因为《来自星星的你》而爆红，剧中都教授就是和老友在这里畅聊人生的。要是想坐都教授坐过的位置，可要先订位喔。

咖啡厅里至今仍然保留着开店初期高雅且安逸的装饰，店主收藏了近一万多张 LP 唱片，所以店里总是播放着经典歌曲。特别推荐必点招牌：维也纳咖啡。

地址：首尔市钟路区明伦4街94-2号2楼

Warm and Refreshing

Thai Style

Chiangmai, Thailand

Ristr8to Coffee

At first sight of the shop, you will be lured by the luxury green plants in abundant sunshine, combined with plain wooden tables, chairs and decorations. This shop is very suitable for visiting alone. You can sit here, banishing yourself and forgetting about all trifles.

Every cup of coffee here is made diligently. Perfectly mixed milk and coffee leave delicious and impressive taste! This is a place that cannot be missed by coffee lovers! Order a cup of flat white, which is popular in Australia and New Zealand, to experience the strong flavor and mellow taste. This is rightly a perfect relaxation in Chiangmai.

Cafe Arte

In a relaxing afternoon, reading books and surfing the Internet while having a cup of coffee here is definitely an enjoyment. The cappuccino or ice coffee is popular among many visitors. Hot coffee is served in a stylish ceramic cup with a ceramic saucer.

The shop is small in size but beautifully designed, making you feel warm and comfortable like visiting a kitchen of your friends. The taste and condition of coffee and the very nice shopkeeper are all reasons for your next visit.

Tiddin 2013

What is most recommendable in this shop is the external scenery. If you are rightly seated along the bank, the river view of Pingping River will be unfolded in front of you. The pastoral decoration of family style makes you rather cozy. Sitting or lying will be up to your choice.

Tiddin2013 offers various kinds of choices. In addition to frequently seen caramel macchiato and latte, you may as well have a taste of the specially blended ice coffee Ice Tiddin. You will like it.

Experience Local

Passion and Vigor

Jakarta, Indonesia

Giyanti Coffee Roastery

Indonesian coffee is very famous. Many coffee lovers may arrive here for pursuing delicacies, and Giyanti Coffee is their first choice. The uniquely Indonesian woodwork and dyed cloth decorations arranged in the store as well as rich colors leave a relaxing atmosphere.

Staff here are very professional about coffee. Guests may taste coffee made with different coffee beans. There are also tasty desserts. All the coffee beans are freshly baked every week. You may reserve by phone in advance.

Medan, Indonesia

Macehat Coffee

This coffee shop in Medan, Indonesia is a popular shop. Local people love to date or chat here. It is advised to have



a cup of coffee here in afternoon to experience the life of the local people. It must be very interesting.

The shop is small in area with few seats. The most popular is avocado floating coffee. Remember to order the sweet and sour spring rolls for combination, which is in more Indonesian flavor.

Come and Play with

Lovely Pets

Tokyo, Japan

Sakuragaoka Cafe

The shopkeeper has two goats on the terrace, one in white and the other in black. They are lovely pets. It is advised to choose a seat on the balcony or by the window, so that



you will see them!

The interior decoration is in a vintage style bathed in a relaxing environment to make you at ease and comfortable. Their coffee and meals are very exquisite, too.

Cat Café Calico

This is a big coffee shop housing over 50 cats. You may touch and hug the cats here as well as reading the comics. Order a cup of coffee and read the comics in the sofa with a cat in hands. What a lovely experience!

The shopkeeper takes diligent care of these cats. These well-fed and lovely creatures attract many cat lovers. It is recommended for workday visits, for during holidays it

is always fully booked.

Ra.a.g.f Rabbit and Grow Fat

You will see chubby rabbits with round eyes here! You can touch and hug these rabbits, and also buy food to feed them.

This is a small shop with only two tables holding 6 to 8 people. But guests here are all happy to have a close contact with these rabbits. Both adults and children will have a great fun here!

Romantic Scene in

Korean Dramas

Seoul, South Korea

dal.komm COFFEE

Thanks to the TV drama called

Descendants of the Sun, dal.komm Coffee has become an important attraction for drama fans to visit in Seoul. If you go there with your sweetheart, you may have a cup of coffee or honey citron tea beside the French windows to imitate the romantic plot in the drama!

SUM CAFE

If you are a fan of Girls' Generation, EXO, TVXQ or Red Velvet, you must be very familiar with SM Cafe in SM Town.

The shop is full of photos and peripheral products of the idols. You may also order desserts which are named after the idols, such as TVXQ ice cream, Super Junior ice cream, etc. This cafe attract numerous fans to take selfies with their idols.

Hakrim

There is a half-century-old coffee shop near the University Avenue, Seoul. It is extremely famous for the TV drama called My Love From the Star. In the drama, the leading man Professor Do chatted with his old friend about his life. But if you want the seat that have been taken by Professor Do, you have to reserve in advance.

Until now, the cafe is kept elegant and peaceful just as its original atmosphere. The shopkeeper has collected nearly ten thousand LP records, so the cafe is reverberated with classic songs. The coffee you should never miss is Vienna coffee.